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Protokół Nr IV/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 5 lutego 2007 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych, Burmistrz, radnych powiatowych, sołtysów, delegację 
rodziców z Zielonek, pracowników Urzędu, kierowników jednostek organizacyjnych i 
radnych Rady Miejskiej. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał.  
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Mariusza Gliwińskiego. 
Głosowanie 
14 – głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. Odczytał porządek obrad: 
1.Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3.Informacja o pracy Burmistrza. 
4.Interpelacje radnych. 
5.Uchwała w sprawie zamiaru przekształcenia SP w Zielonkach w Szkołę Filialną. 
6.Uchwała w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 
   w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez gminę Sędziszów 
   w 2007 roku. 
7.Uchwała w sprawie zamiaru utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością. 
8.Odpowiedzi na interpelację. 
9.Wolne wnioski i dyskusja. 
10.Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
14 – głosów za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
14 – głosów za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji (materiał w 
załączeniu do protokołu). 
Na zebraniach sołeckich temat szkoły w Zielonkach był omawiany, przedstawialiśmy 
możliwość zmiany obwodu, ale jednogłośnie głosowano za pozostawieniem obwodu 
obecnego. 
Radny J.Psonak 
- nie było informacji jaki koszt m2 w innych szkołach. 
Pan Burmistrz 
- podane stawki dotyczą kosztu 1m2 w lokalach mieszkalnych, które są w szkołach. 
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Ad. 4 
Radny Z.Sobota 
- mamy projekt uchwały o przekształceniu SP w Zielonkach, wnioskuję o oddalenie tej 
uchwały bo nawet jak zostanie I – III to koszty utrzymania budynku będą takie same. 
- jeden z mieszkańców Boleścic prosi o podłączenie go do wodociągu, proszę 
rozważyć taką możliwość. 
Radny J.Sroka 
- w budynku starej szkoły w Tarnawie zrobiła się noclegownia, mieszkańcy proszą o 
rozbiórkę tego budynku, 
- zgłosił remont drogi Wojciechów. 
Radny W.Tabor 
- przypomniał o oznakowaniu wsi Piła, poinformował iż PALKO wreszcie 
prawidłowo oznakowało, 
- poprosił o kompleksowy przegląd oświetlenia w Gniewięcinie, skoro już są lampy to 
powinny się świecić. 
Radny Z.Gładki 
- odtworzyć i przywrócić pas drogowy od p. Mucha w stronę Kucakowa, 
- uzupełnić w tłuczniu drogę Wojciechowice – Łowinia. 
Radny J.Wiencek 
- poprosił o doziarnienie za blokami 14 i 15 na Skarpie, bardzo duże wyrwy, 
- co ze słupem telefonicznym na ul. Tysiąclecia, czy będzie usunięty? 
- czy jest możliwość rozważenia aby przy budowie nowych dróg instalacje 
telefoniczne puścić w ziemi? 
- czy jest coś wiadomo w temacie internetu radiowego? 
Radny J.Strzelec 
- otrzymałem odpowiedzi z poprzedniej sesji – w sprawie mostu chciałbym wiedzieć 
kto odpowiada czy gmina a czy inne służby, czy to jest aż taka inwestycja? 
- w sprawie oświetlenia mam odpowiedź, że wykonuje się gdy zabudowania są przy 
drogach a gdy są w większej odległości od drogi to nie. Jeżeli w miastach jest 
oświetlenie przy placach zabaw to czy na wsi się nie należy. 
Następnie przekazał interpelacje na piśmie. 
Radny Z.Konieczny 
- zwrócił się do radnych powiatowych, przy drodze Podsadek – Mstyczów są bardzo 
wysokie pobocza że powstał wąwóz, prosimy o ich ścięcie, 
- proszę o zamontowanie 1 lampy na kolonii Jeżów, 
- sprawa konserwacji oświetlenia ulicznego, u nas świeci się już od godz. 1500 , zgłosić 
przesterowanie. 
Radny M.Gliwiński 
- wyciąć zarośla przy ul. Leśniej bo przejeżdżające samochody uwadzają, 
- szkoła została ogrodzona, czy będzie poszerzony chodnik przy działkach i 
oświetlenie tego przejścia? 
- wyjaśnić sprawę ścieków przy ul. Kolejowej i Kościuszki, jest straszny fetor. 
Radna B.Wójcik 
- poprosiła o uzupełnienie sprzętu zabawowego na placu zabaw na Oś. Sady, 
- wg mnie i kolegów z Komisji Oświaty uważamy, że powinniśmy zająć się dziećmi z 
DHD, takich dzieci jest coraz więcej, 
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- jakie są plany w sprawie oświetlenia Hotelu przy SEFAKO i sprzętu zabawowego 
dla dzieci? 
- proszę zgłosić do Powiatu remont schodów na wiadukt. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- u nas na ulicach Marianowska, Polna, Sportowa, Partyzantów wymieniają kable 
telefoniczne na starych słupach nie uwzględniono naszych interwencji aby podwieszać 
je wyżej, znów kombajny nie będą mogły przejechać, 
- znaki drogowe są w opłakanym stanie , na Kieleckiej znak leży już 2 miesiące i nikt 
nie reaguje, 
- na ul. Polnej wymulone pobocze , prośba o utwardzenie prawej strony, 
- przejazd kolejowy na części LHS dobry, dalej takie dziury że trudno przejechać, 
kratka ściekowa nadal nie podniesiona, 
- zrobić kompleksowy przegląd oświetlenia ulicznego, wiele opraw nie świeci. 
Radny Z.Sobota 
- przystanek w Boleścicach przy wyjeździe z przejazdu , wiata jest 200m dalej niż 
słupek. Zadaszenie było zrobione jeszcze przez SEFAKO jak mieli swój dowóz, na 
dziś nie zdaje to egzaminu , autobus staje dalej niż zadaszenie, prośba o przestawienie. 
- zwrócił się do Kierownika MGOPS na jakich zasadach wypłacane są zasiłki, bo są 
głosy że dostają ludzie którzy nie powinni dostać. Uważam że powinno być 
konsultowane z sołtysem bo on najlepiej zna ludzi i powinien opiniować wnioski. 
Radny J.Strzelec 
- przysłuchując się dyskusji na sesjach to ciągle jest mowa o drogach powiatowych, 
proponuję zaprosić Dyrektora ZDP i jemu przekazać uwagi. 
Pan Przewodniczący 
- poprosił o załatanie dziur na ul. Marianowskiej. 
Radna B.Wójcik 
- nie mamy odpowiedniego placu targowego, sprzedawcy mebli nie mają gdzie 
handlować, rozstawiają się przed blokami i mieszkańcy interweniują. 
Ad. 5 
Pani A.Skiba 
- analizując sytuację demograficzną zwróciliśmy uwagę, że takich szkół jak w 
Zielonkach w kraju jest niewiele. Obecnie w szkole I – VI jest 36 dzieci, w latach 
20012/13 będzie 20 dzieci jest to bardzo mało, drugiej takiej szkoły w gminie nie ma. 
Analizowaliśmy koszty utrzymania, wysokości środków które musimy dołożyć do 
subwencji, dlatego złożyliśmy propozycję w sprawie zmiany stopnia organizacyjnego. 
22 stycznia odbyło się spotkanie z rodzicami, zaproponowaliśmy zmianę obwodu 
szkoły o Borszowice i Zagaje. Przeprowadziliśmy konsultacje, rodzice mieli 
opowiedzieć się na piśmie w tej sprawie. Wszyscy opowiedzieli się za utrzymaniem 
dotychczasowego obwodu czyli SP w Pawłowicach. Ustawa o systemie oświaty 
przewiduje obniżenie stopnia organizacyjnego szkoły z tym że na pół roku przed 
rozpoczęciem roku szkolnego o takim zamiarze musi być powiadomiony Kurator i 
rodzice. Dzisiejsza uchwała jest uchwałą intencyjną. Kurator musi wydać opinię 
pozytywną i dopiero Rada Miejska może podjąć uchwałę sankcjonującą. 
Odczytała uchwałę o zamiarze przekształcenia SP w Zielonkach w Szkołę Filialną. 
Pan Przewodniczący 
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- odczytał pismo mieszkańców Zielonek, Grązowa i Kazin z prośbą o pozostawienie 
szkoły I – VI. Pismo stanowi załącznik do protokołu. 
Radny W.Tabor 
- zapytał jakie w tej sprawie jest stanowisko Komisji Oświaty? 
Radny M.Gliwiński 
- Komisja zajmowała się tematem z punktu widzenia ekonomii, byliśmy za 
przekształceniem, uważaliśmy że dzieci w większej szkole będą miały lepsze zaplecze 
techniczne. 
Radny Z.Sobota 
- popieram stanowisko mieszkańców, proponuję obejrzeć jakie są warunki na gruncie, 
my jesteśmy po to aby ludziom pomagać. 
Radny S.Łazarski 
- zapytał do której szkoły są zapisane wnuczki p.Soboty? 
Radny Z.Sobota 
- do szkoły w Pawłowicach.. 
Pan Burmistrz 
- samorząd jest po ta aby rozwiązywać problemy i pomagać. Zwracam się do 
przedstawicieli wsi, rodziców, Dyrektora są takie tematy że trzeba wznieść się ponad 
podziały, musi być racjonalność w działaniu. My nie likwidujemy szkoły, Komisja 
Oświaty uważa, że szkoły I – III powinny zostać, pomimo że w ostatnich latach 
robiliśmy wszelkie możliwe oszczędności to ponad 3mln musimy dołożyć do oświaty, 
do samych płac ok. 2mln. Żeby budować przyszłość następnym pokoleniom musimy 
szukać oszczędności, przy zmniejszeniu stopnia organizacyjnego będzie oszczędność 
200tys. rocznie. Mają się zmienić warunki finansowania oświaty, jeszcze nie wiemy 
jak. Jako samorząd dołożymy wszelkich starań żeby pomóc, liczę na Państwa 
zrozumienie. Tu trzeba zdecydować która szkoła będzie główną Nr 1 czy Nr 2.  
Szkoła będzie utrzymywana , proszę o zrozumienie. 
Dyrektor SP w Zielonkach 
- jako długoletni dyrektor czuję się w obowiązku aby zabrać głos, solidaryzuję się z 
mieszkańcami. Dawniej uczyliśmy w 3 budynkach mieszkalnych, potem mieliśmy 
wspaniałe warunki lokalowe a powstał problem z ilością dzieci, ale do obwodu naszej 
szkoły należy jedna wieś to skąd ma być więcej dzieci. Szkole zostało nadane imię, 
sponsorzy zafundowali sztandar, Agencja pomogła doposażyć szkołę. Przykro nam 
jest teraz stanąć przed faktem zmniejszenia stopnia organizacyjnego szkoły. 
Rozumiem Burmistrza ale i rodziców, którzy wszyscy dbali o szkołę, proszę o 
korzystną dla nas decyzję. 
Radny J.Strzelec 
- w 2002 roku na oświatę 7mln teraz ponad 9mln, cały czas reformujemy a w cyfrach 
nic się nie zmienia. Czy budynek szkoły w Pawłowicach jest własnością gminy? 
Pan Burmistrz 
- tak budynek jest nasz. 
Radny J.Strzelec 
- skoro w okręgu jest 1 wieś, zamierzamy obniżyć stopień organizacyjny to po co 
planujemy ocieplenie budynku? 
- budynek w Zielonkach jest nowy, a wszyscy chcą iść do Pawłowić gdzie trzeba 
remontować, było zmienić obwody i zastanowić się czy musimy likwidować. 
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Pan Burmistrz 
- my nie mówimy o likwidacji, mamy wypracowane z poprzedniej kadencji wnioski, 
że tam gdzie są szkoły przy zmniejszaniu się liczby dzieci to I – III muszą być. Przez 
ostatnie 4 lata nasze oszczędności to ok. 1.200.000zł, bez zwolnień kto mógł to 
odszedł na emeryturę. W latach 1999 była reorganizacja i ustalono obwody i wtedy był 
czas żeby coś zmieniać. Już rok temu próbowaliśmy aby dzieci z Borszowic i Zagaja 
przeszły do Zielonek ale skoro nie chcą to co możemy zrobić. Proszę o zrozumienie 
naszej decyzji. 
Radny W.Tabor 
- w Gniewięcinie szkoła została zlikwidowana, ponad 50 dzieci dojeżdża do 
Sędziszowa. Czy jest koncepcja zagospodarowania tego budynku, bo to już idzie w 
kierunku zamknięcia. 
Pan J.Boryś 
- dzieci przywozi się do Sędziszowa, tak się stanie że w przyszłości nie będzie na 
wsiach szkół, a może z Sędziszowa dowieźć do Zielonek albo wybudować nowy 
budynek w Sędziszowie i wszystkie dowieźć. 
Pan Burmistrz 
- mam poczucie że nikomu nic się złego nie dzieje, na zebraniach zgłaszacie wiele 
potrzeb ale z czego, moje osobiste przekonanie to jest zachwianie racjonalności. 
Większość rodziców gdyby oni musieli zdecydować też patrzyliby na ekonomię. 
Słyszymy w Telewizji , że są likwidowane większe szkoły bo samorządów nie stać na 
ich utrzymanie. 
Przedstawicielka rodziców. 
- dlaczego jeśli nikt nie chce do nas dowieźć dzieci to dlaczego my mamy się zgodzić. 
Radny Z.Gładki 
- w Łowinii szkoła była od razu zlikwidowana, nasze dzieci były w Desznie , 
Boleścicach a teraz Pawłowicach, 
- zapytał ile dzieci z Kazin chodzi do Zielonek? 
- ile dzieci z Zielonek chodzi do Gimnazjum w Boleścicach? 
Pani A.Skiba 
- z Kazin do Zielonek chodzi 6 dzieci, z Zielonek do Gimnazjum w Boleścicach z 
rocznika 1 – 2 dzieci, pozostali do Wodzisławia. 
Dyrektor SP Zielonki 
- cały I ciąg Gimnazjum poszedł do Boleścic. 
Przedstawicielka rodziców 
- prosiliśmy o zmiany godzin dowozu i odwozu ale nikt nie reagował. 
Pan N.Jawor 
- nieraz poruszałem problem dowozu dzieci z Zielonek do Boleścic ale byłem wtedy 
wrogiem Dyrektora z Boleścic. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę o zamiarze przekształcenia SP w Zielonkach w 
Szkołę Filialną. 
Głosowanie 
8 głosów – za 
2 głosy – przeciw 
4 głosy – wstrzymujące się                       uchwała Nr IV/38/2007 
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Ad. 6 
Pani A.Skiba 
- Karta Nauczyciela zobowiązuje samorząd do ustalania corocznie regulaminu 
wynagrodzenia nauczycieli , projekt podlega uzgodnieniu ze Związkami Zawodowymi 
działającymi w oświacie. Spotkanie było 24 stycznia , Związki zaakceptowały projekt. 
W międzyczasie zaszła zmiana w ustawie , która uchyla umocowania dane niektórym 
ministrom, dlatego trzeba wykreślić z projektu § 17. Podała zmiany i różnice w 
stosunku do ubiegłorocznego regulaminu, zmiany w § 18 ust.2, § 13 dotyczy 
wychowawstwa i § 16 za pracę w warunkach uciążliwych. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- w § 16 pkt.2 zmniejszono z 40 do 20 godzin, ilu nauczycieli to dotyczy? 
Pani A.Skiba 
- dotyczy to niewielu nauczycieli i stawki są niskie, warunki uciążliwe dotyczą pracy z 
dziećmi niepełnosprawnymi. 
Pani Sekretarz 
- rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej określa kiedy warunki są uciążliwe, 
szkodliwe a my tylko ustalamy stawkę dodatku. Odczytała treść rozporządzenia. 
Pan Burmistrz 
- to był wniosek nauczycieli dotyczy pracy z młodzieżą niepełnosprawną, u nas nie ma 
takich klas i aby zadośćuczynić nauczycielom, którzy mają w grupie takie dziecko. 
Aby zrealizować program takie dzieci wymagają szczególnej opieki – dotyczy to klas I 
– III. 
Radny J.Strzelec 
- patrząc na § 32 tego regulaminu  to po co mamy głosować, jest on uzgodniony ze 
Związkami Zawodowymi. 
Pani Sekretarz 
- za co będzie płacone umawia się Burmistrz i Związki, Rada przyjmuje regulamin co 
jest gwarancją zabezpieczenia środków, tak stanowi prawo. Gdybyście nie przyjęli to 
Burmistrz wraca do ponownych negocjacji. 
Pan Burmistrz 
- regulamin pozwala zaoszczędzić w skali roku 21 tysięcy. 
Pani A.Skiba 
- odczytała uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez 
gminę Sędziszów w 2007 roku. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się                 uchwała Nr IV/39/2007 
Ad. 7 
Pan Burmistrz 
- odczytał uzasadnienie do uchwały w sprawie zamiaru utworzenia spółki z 
ograniczoną odpowiedzialnością. 
Do 29 listopada nasz projekt był jednym z najbardziej zaawansowanych. Walczyliśmy 
aby te zapisy mogły funkcjonować dalej. W miesiącu styczniu zostaliśmy umieszczeni 
na liście indykatywnej, 3 gminy podjęły już uchwały. Jędrzejów wyraził wolę do 
dalszej realizacji wspólnego projektu. Byliśmy w Wadowicach oglądać jak taka spółka 
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funkcjonuje, Burmistrz powiedział że na naszym miejscu nie zastanawiałby się. 
Problemów będzie sporo bo jest to ogromnie trudne przedsięwzięcie. Najtrudniejsze 
będzie wypracowanie porozumienia, uzgodnienie zapisów umowy i pozostałych 
spraw. Jest to dziejowa możliwość pozyskania dużych pieniędzy. Sprawa ZUK to 
będzie  wyjęcie  zadań wodno – kanalizacyjnych , zakład będzie miał co robić . 
Będziemy się starać przekazać maksymalną liczbę pracowników z ZUK. Proszę o 
przyjęcie uchwały. Było pytanie czy można się starać o środki z Funduszy 
Regionalnych, tak ale na małe projekty, a taki jak nasz nie jest możliwa realizacja z 
tych środków. 
Radny S.Łazarski 
- jako Rada musimy mieć świadomość co nas czeka , dziś to jest intencja, później 
będzie upoważnienie Burmistrza do podpisania umowy. Jaki będzie wpływ Rady na 
ceny? 
- zatrudnienie dotychczasowych pracowników? 
- gdzie będą wpływać podatki od wartości majątku? 
- w budżecie są zapisane kwoty czy one się uwolnią? 
Radny W.Tabor 
- rozmawiałem z radnymi z Wodzisławia twierdzą, że niebyli dokładnie 
poinformowani co głosują. 
Pan K.Chmaruk 
- to nie jest prawda, byliśmy z Sekretarz na sesji w Wodzisławiu, odpowiadaliśmy na 
pytania, uchwała przeszła jednogłośnie. 
Pan Przewodniczący 
- jeśli będzie spółka to o ile wydłuży się czas oczekiwania na usunięcie awarii na 
naszym terenie? 
Pan Burmistrz 
- mamy dużo tematów które przygotowujemy, widzimy dużą szansę dla gminy 
Sędziszów. 
Odpowiedzi na pytania radnego Łazarskiego: 

1) o cenach będzie decydować Rada jak obecnie, spółka przedstawia propozycje a 
Rada akceptuje. Jeśli Rada zechce aby taryfy były niższe może dopłacać do 
ceny 1m3 wody. Będzie wgląd poprzez Radę Nadzorczą. 

2) Zatrudnienie – będziemy chcieli tak zrobić aby maksymalna liczba była 
wykorzystana, nie mogą przyjmować z zewnątrz a ci co pracują stracą pracę. 

3) Podatek od nieruchomości będzie płacony do nas. 
4) Finansowanie spółki – musimy mieć pokrycie w budżecie na poręczenie 

kredytu do wartości inwestycji na naszym terenie. 
5) Sprawa awarii – nie wiem ale uważam, że czas oczekiwania nie powinien się 

wydłużyć. Będzie to spółka komunalna i ona będzie za to odpowiadać. 
Radny J.Strzelec 
- mówił Pan, że pozostałe miejscowości za podłączenie do kanalizacji będą płacić 
100%, teraz dostaniemy pieniądze a co z następnymi wsiami? 
Pan Burmistrz 
- musiałem być źle zrozumiany, 100% to gmina a ludzie partycypują tak jak przy 
wodociągach, 
- u nas za przyłącze do wodociągu właściciel płaci 100%. 
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Radny Z.Konieczny 
- nam chodzi o partycypacje obywatela, % jego udziału, 
- taki nacisk kładziemy na ochronę środowiska a sami nie możemy realizować zadania 
tylko tworzymy takiego molocha. Mówi się że pracowników obsługujących sieć 
zatrudnimy, chciałbym aby jeśli ktoś odejdzie na emeryturę czy zachoruje to na jego 
miejsce był zatrudniony nasz mieszkaniec a nie z Jędrzejowa. 
Radny W.Tabor 
- jaki majątek wnosi Wodzisław? 
Radny J.Wiencek 
- jest to potrzebne przedsięwzięcie ale jest wiele niejasności. Może głosowanie tej 
uchwały przesuńmy w czasie. Czy faktycznie nie ma innej drogi na pozyskanie 
środków bo odnoszę wrażenie że z Jędrzejowem nie mamy dobrych stosunków i mogą 
nas wykolegować. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- mieliśmy już spółkę INSACO i podatki szły do Kielc, gdzie będzie biuro, kto będzie 
decydował o cenach? 
Pan Burmistrz 
- nie ma innej drogi pozyskania środków, jeśli nie będziemy czynić starań z Funduszu 
Spójności które w końcowym etapie przyniosą pozytywny efekt, to alternatywą będzie 
wyłączenie jakiegoś małego elementu może ¼ tego projektu aby zrealizować z innych 
środków , ale wtedy nie ma szans  abyśmy dostali na drogi i basen. Z Funduszu 
Regionalnego jeślibyśmy chcieli na kanalizację , to jedynie na jakiś element tego 
zadania ale wtedy nie dostaniemy na inne. Dane co , kiedy, ile będzie kosztować 
będziemy wiedzieć za rok. Po to jest zamiar utworzenia spółki, aby podpisać umowę 
na audytora, który ma przygotować dokumenty dla 4 gmin. Będzie przetarg i tam 
będzie określone to co my chcemy, żeby za przesył był traktowany odcinek od 
studzienki do domu. Na dziś nie odpowiem gdzie będzie biuro. Ceny to czysto 
ekonomiczne wyliczenie, my będziemy dokładać do 1m3 wody. 
Radny Z.Gładki 
- nasuwają się duże obawy np. Łowinia jest najdalej oddalona od studni, skąd tą wieś 
podpiąć? 
Pan Burmistrz 
- to są tematy szczegółowe, nie do rozstrzygania na dziś. To spółka będzie prowadziła 
inwestycję , będziemy na pewno żyrować kredyt. Jeśli po 5 latach stwierdzimy, że nie 
chcemy być w spółce to wystąpimy. 
Pan N.Jawor 
- w Boleścicach był zaprojektowany wodociąg i projekt był do Wojciechowic i 
Łowinii, dzisiaj ludzie na wsi nie mają pieniędzy, ceny rosną, nie wszyscy są 
podłączeni. 
Radny Z.Konieczny 
- w jakim % jest zwodociągowana nasza gmina a w jakim pozostałe, 
- czy nie ma obawy że najpierw Jędrzejów będzie robił u siebie. 
Pan K.Chmaruk 
- przetarg wyłoni konsultanta, który przygotuje materiały do studium wykonalności 
projektu. Zadanie musi być zrobione w tym samym czasie na terenie każdej gminy. W 
projekcie przyjmiemy ,że przyłącze liczymy od 1 studzienki do posesji. Pieniądze 
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pozyskuje się na całość zadania, udział mieszkańca będzie proporcjonalny do środków 
danej gminy. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- przysłuchuję się zgłaszanym wątpliwością, na wiele z nich Burmistrz nie jest w 
stanie odpowiedzieć. Musimy pomóc Burmistrzowi aby stworzyć takie warunki jakie 
nam odpowiadają. Jestem zwolennikiem sprywatyzowania, jest to jedyna forma która 
daje szansę rozwoju. Ustawa o pomocy unijnej preferuje spółki prawa gospodarczego, 
które dają szansę rozwoju i prawidłowego rozliczania. Wiem że współpraca z 
Jędrzejowem jest bardzo trudna , musimy stworzyć taki Statut spółki , który 
zagwarantuje nasz udział w podejmowaniu decyzji. Będę domagał się od Burmistrza 
aby nasz przedstawiciel był w Radzie Nadzorczej i Zarządzie Spółki. 
Nie wyobrażam sobie że jeśli są majątki w gminach to na ich terenie nie będzie filii 
spółki. Bardzo proszę abyśmy dzisiaj stworzyli podstawy spółki . Później będziemy 
dyskutować nad przygotowanymi dokumentami. Zaproponował dopiski do uchwały: 
§ 2 – powołanie zespołu ds. negocjacji 
§ 3 – wyznaczenie przedstawiciela do Zarządu 
Proszę abyśmy dzisiaj podjęli decyzję o zamiarze a później ocenimy treść statutu i 
umowy i zdecydujemy czy przyjmujemy. 
Radny Z.Konieczny 
- z ilu osób będzie się składał Zarząd a z ilu Rada Nadzorcza? 
Radny J.Strzelec 
- najważniejsza jest Rada Nadzorcza , jaka to ma być spółka z o.o. czy akcyjna? 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- zapisać w Statucie że zmiany można zrobić tylko gdy jest 100% zgoda udziałowców. 
Proponuję Spólkę z o.o. bo Zarząd odpowiada za decyzje własnym majątkiem, jest to 
jedyna forma pociągnięcia do odpowiedzialności. 
Radca prawny 
- mamy pewne doświadczenia i wiemy jak to zrobić aby pewne decyzje nie 
następowały bez woli wszystkich wspólników. Rada Nadzorcza jest organem 
kolegialnym i  przedstawiciel każdej gminy musi w niej uczestniczyć. Zarząd może 
być 1 osobowy lub wieloosobowy i taki zapis  aby Burmistrz upierał się by w 
Zarządzie był nasz przedstawiciel. może być elementem, przez który negocjacje mogą 
być zerwane, bo mogą się upierać przy  jednoosobowym Zarządzie. Zespół 
koordynujący jest słuszną propozycją, może znaleźć się w nim przedstawiciel Rady 
Miejskiej. Tworzenie spółki leży w kompetencji Rady i celowe jest aby jej 
przedstawiciel w tym zespole się znajdował. Przez zapisy można tak ograniczyć 
zarząd żeby mieć istotny wpływ na jego decyzje. Dzisiejsza uchwała nie jest 
decyzyjna a intencyjna i zapis w uchwale o przedstawicielu w Zarządzie aby nas nie 
wyhamował . 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- to jest zapis intencyjny że może być członek Zarządu, jeśli Burmistrz coś wie to 
proszę mówić. 
Pan Burmistrz 
- nie ma ustaleń co do konstrukcji spółki, proszę aby zrezygnować z tego zapisu, nic 
nie przeszkadza aby to próbować później wprowadzić. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
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- mam wielką prośbę, żeby zespół jeśli wyczuje że to nasz członek Zarządu jest 
niemile widziany to zgoda, ale jeśliby Zarząd miał być wieloosobowy to nie 
wyobrażam sobie aby od nas nie było osoby. 
Radny J.Psonak 
- proszę o przerwę i poprawienie uchwały, dzisiaj jest to intencja jeśli coś nam się nie 
będzie podobać możemy się wycofać. 
Pan Burmistrz 
- proszę zapisać do protokołu , że upoważnia się Burmistrza do powołania zespołu ds. 
negocjacji umowy spółki w osobach: 

1) Wacław Szarek 
2) Wiesław Jarzyński 
3) Sławomir Długosz 
4) Krzysztof Chmaruk 

Radny J.Psonak 
- proponuję jako przedstawicieli Rady Pana Jana Gładkiego i Stanisława Łazarskiego. 
Rada zdecydowała aby osoby wytypowane do zespołu były wpisane w uchwale. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zamiaru utworzenia spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością, wraz  z przegłosowaną poprawką. 
Głosowanie 
13 głosów – za                            uchwała nr IV/40/2007 
Ad. 8 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Z.Sobota – podłączenie mieszkańca Boleścic do wodociągu, wtedy gdy będzie 
koncepcja podłączenia Łowinii, 
J.Sroka – budynek starej szkoły w Tarnawie rozbierzemy, 

- drogę przez Wojciechów mają robić w środę, 
- uszkodzone znaki po wichurze, ZUK objedzie teren i sprawdzi, 

W.Tabor –oznakowanie wsi Piła, przymierzamy się do całej gminy, 
- kompleksowy przegląd oświetlenia zrobimy, 

Z.Gładki – drogę w stronę Kucakowa rozgraniczymy, nie ma p.Surówki musimy 
kogoś przyjąć na zastępstwo, 
J.Wiencek – doziarnienie za blokami nie mieliśmy jeszcze przetargu na kruszywo, 

- do TPSA w sprawie podwieszenia kabli napiszemy kompleksowo ujmując 
wszystkie uwagi zgłaszane na zebraniach, 

- internet radiowy, złożyliśmy wstępny wniosek, oni są zainteresowani dla gr 15 
osobowych wtedy podpiszą umowę na założenie, 

J.Strzelec – zaprosić Dyrektora ZDP, był już na spotkaniu obiecywał a efekty żadne, 
- sprawę oświetlenia przekażę do wydziału celem rozważenia, 

Z.Konieczny – zaczęła się ścinka poboczyprzez Powiat, jest zgoda na dołożenie do 
dróg powiatowych 700tys, zmienili długości dróg do zimowego utrzymania 
proporcjonalnie do długości dróg powiatowych na terenie gminy, przyrzekli 
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malowanie pasów, tablice informacyjne , przyznali że Sędziszów jest zaniedbany 
najbardziej jeśli chodzi o utrzymanie dróg powiatowych. 
Pan K.Chmaruk 
- dzisiaj jest Komisja ds. dróg, będę prosił o wypracowanie zasad współpracy jeśli 
chodzi o utrzymanie dróg, zimowe odśnieżanie, również o zwiększenie budżetu na 
remonty o kwotę 1 mln zł. 
Radny J.Strzelec 
- samochody jeździły z podniesionym pługiem a było błoto pośniegowe, które powinni 
zebrać. 
Pan Burmistrz 
Z.Konieczny - gdy kupimy koparkę dla ZUK sami będziemy robić ścinkę poboczy, 

- 1 lampa w Jeżowie zgłosimy, 
- zgłosimy ujednolicenie czasu świecenia lamp ulicznych, 

M.Gliwiński – sprawę wycinki krzaków przy ul. Leśnej rozeznamy, 
- sprawę chodnika i oświetlenia przy boisku szkolnym rozeznamy, 
- sprawa ścieków z ul.Kolejowej i Kościuszki na dziś PKP płaci kary,, 

B.Wójcik – będziemy kupować urządzenia na place zabaw, ze względu na wypadki 
większość starego sprzętu musieliśmy usunąć, 

- tam gdzie są orzeczenia z Por.Psychologicznej dajemy zgodę na zajęcia 
indywidualne, w sprawie dzieci z DHD będziemy rozmawiać co jeszcze ze 
strony gminy możemy zrobić, 

- oświetlenie hotelu rozeznamy, 
- remont schodów na wiadukt zgłosimy, 
- handel meblami na osiedlu trzeba zakazać 

Z.Adamski – Powiat ma zrobić kompleksowo przegląd znaków drogowych, 
- znak na Kieleckiej poprawimy, gdzie nie ma tabliczek postaramy się uzupełnić 

etapami, 
- pobocze ul.Polnej utwardzimy, 
- mam nadzieję że remont przejazdu PKP będzie zrobiony w br, 
- przegląd oświetlenia zrobimy, 

Z.Sobota – zajmiemy się sprawą przeniesienia przystanku, 
A.Mysiara – zamówiona jest zimna masa, naprawimy ul. Marianowską. 
Pani J.Wójcik 
- poprosiła radnego Sobotę aby indywidualnie przekazał uwagi jakie ma do zasadności 
przyznawania zasiłków celowych. 
Pani Sekretarz 
- żaden ośrodek zdrowia nie zawarł umowy ze szpitalem na porady ambulatoryjne. U 
nas sytuacja została rozwiązana przez pogotowie ale kontrola SANEPID zabroniła 
przyjęć ambulatoryjnych w jednostce PSP. Burmistrz będzie rozmawiał dlaczego nie 
podpisali umowy. 
Radny W.Tabor 
- jaka jest sytuacja naszego szpitala? 
Pani Sekretarz 
- za 2006 rok ma stratę ponad 1.100 mln, został zlikwidowany ZOL . Przyczyną 
zadłużenia szpitala jest oddział wewnętrzny, który nie wykonał zakontraktowanych 
usług, pracownicy żądają podwyżek. Sytuacja szpitala jest tragiczna. 
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Radny W.Tabor 
- byłem na oczyszczalni i wysypisku, drogi dojazdowe są w bardzo złym stanie. 
Dyrektor ZUK 
- droga jest ułożona z płyt betonowych, jestem za tym aby ją wyasfaltować, 
- rozmawiałem w sprawie koparki jest z 1999 roku, nie mogę za nią zapłacić bo nie ma 
uchwały budżetowej z zapisem tych środków, 
- mam również ofertę z Żarnowca na równiarkę. 
Radny J.Strzelec 
- czy jest pismo Parafii Mstyczów o dofinansowanie remontu organów? 
- na poprzedniej głosowaliśmy przeznaczenie uwalniających się środków na co one 
były przeznaczone. 
Pani U. Środa 
- pismo Parafii Mstyczów jest i będzie rozpatrywane przy pracach nad budżetem 2007. 
Pani Sekretarz 
- gmina Sędziszów ręczyła kredyt dla Jędrzejow, rocznie spłacają 310tys i taka kwota 
się uwalnia, u nas mieliśmy zapisane że te środki po uwolnieniu są przeznaczone na 
drogi. 
Radny Z.Konieczny 
- przyjęliśmy zmianę w Statucie dotycząca powołania Komisji Drogownictwa, 
Transportu i Infrastruktury. 
Pani Sekretarz 
- możecie już rozpocząć prace nad składem Komisji. 
Pan Przewodniczący 
- poprosił aby Komisje rozpoczęły prace nad budżetem ale zwoływać posiedzenia od 
godz. 1300 . 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący zamknął IV sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie kadencji 2006 – 
2010. 
                                            Na tym protokół zakończono 
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